
چرا فدراسیون فوتبال به »عمومی 
غیردولتی« بودن رضایت داد؟

رئیس س��ازمان اقتصادی فدراس��یون فوتبال می گوید 
نمی توان از کمک های دولتی بدون نظارت اس��تفاده کرد و 
مجبورن��د برای پرداخت بدهی های خود با دولت هماهنگ 
باشند. به گزارش ایسنا، تعریف فدراسیون فوتبال به عنوان نهاد 
»عمومی غیردولتی« در اساسنامه جدید نگرانی هایی را درباره 
تایید اساس��نامه جدید به وجود آورده است. از سوی دیگر، 
نمایندگان مجلس و دولت معتقدند طبق قانون کمک های 
دولت شامل نهادهایی می شود که دولت بر عملکرد آنها نظارت 
داشته باشد و فدراسیون فوتبال هم از این موضوع مستثنا 
نیست. صادق درودگر، رئیس سازمان اقتصادی فدراسیون 
فوتبال درباره تعریف این فدراسیون به عنوان نهاد عمومی 
غیردولتی می گوید: وقتی فدراس��یون فوتبال از کمک ها و 
مواهب دولت برخوردار می ش��ود، مشمول تعریف نهادهای 
عمومی غیردولتی می شود. نمی توانیم کمک دولتی را بدون 
نظارت دریافت کنیم. وی با اشاره به بدهی های موجود در این 
فدراسیون گفت: باید وضعیت مان را با دولت هماهنگ کنیم 
تا بتوانیم کارهای مان را انجام دهیم. ما در حال حاضر ۱۳۰ 
میلیارد تومان بدهی داریم که نیازمند کمک های دولتی است. 
ما مانند سایر فدراسیون ها نیستیم که درآمد بسیار زیادی 
داشته باشیم و حتی در شرایطی که کرونا شیوع پیدا کرده، 

به کشورهای دیگر هم کمک کنیم. 

رنجبر: کمانم را فروختم که دیگر
 به تیروکمان بازنگردم

دارنده مدال نقره بازی های پاراالمپیک ریو گفت: بعد از 
بازی های پاراالمپیک ریو تمام تجهیزات و کمانم را فروختم 
و سعی کردم ذهنم را از تیروکمان باز کنم. ابراهیم رنجبر در 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد:  از سال ۷۸ فعالیتم را در رشته 
ریکرو معلولان آغاز کردم و تا سال ۸۱ این فعالیت ادامه داشت 
که به دلیل مشکلات جسمی تا مدتی کمان را کنار گذاشتم 
اما از سال ۸۵ مجددا در رشته ریکرو معلولان به صورت جدی 
فعالیتم را آغاز کردم و تا پاراالمپیک ریو توانستم در بخش 
انفرادی و تیمی در مسابقات آسیایی و جهانی پاراالمپیک به 
مدال های قابل توجهی دست یابم. در پاراالمپیک ریو نیز در 
بخ��ش انفرادی به مدال برنز و در میکس به مدال نقره این 
بازی ها دست یافتم. او گفت: از سال ۲۰۱۷ دیگر انگیزه ای 
برای فعالیت در رشته تیروکمان نداشتم. با وجود اینکه از سال 
۲۰۱۷ تغییر رشته دادم و فعالیتم را در کامپوند آغاز کردم 
ام��ا بعد از مدتی دیگر انگیزه ای برای فعالیت در تیروکمان 
نداش��تم و سعی کردم با فروش تجهیزات و کمانم ذهنم را 
از رشته تیروکمان باز کنم. در آن زمان فضا به شکلی نبود 
که بخواهم دوباره این رشته را ادامه دهم و سعی کردم جای 

خود را به جوان ها بدهم. 

سرپرست استقلال: مخالف شروع 
مسابقات لیگ برتر هستیم

سرپرست تیم فوتبال استقلال می گوید باشگاه مخالف 
شروع مسابقات لیگ برتر اس��ت. به گزارش سایت باشگاه 
استقلال، سعید رمضانی درباره شروع مسابقات لیگ برتر گفت: 
ما مخالف برگزاری مسابقات نیستیم اما نه با این شرایطی 
که الان موجود است. کشورهای اروپایی که امکانات بسیار 
بیشتری دارند به مشکل برخورد کردند و با توجه به اینکه 
دستور به شروع مسابقات دادند، در روند تمرینات به مشکل 
خوردند و تصمیم به تجدیدنظر در تصمیمات قبلی ش��ان 
گرفتند. او ادامه داد: فقط کافی است یک فوتبالیست ناقل 
ویروس باشد تا این ویروس در جامعه فوتبال شیوع پیدا کند. 
آیا تضمینی است که در صورت شروع مسابقات هیچ فردی 
در فوتبال به این ویروس مبتلا نشود؟ در حال حاضر ما پیگیر 
تمرینات انفرادی بازیکنان هستیم و از شرایط تک تک بچه ها 
آگاهی داریم. او افزود: کادر فنی ما کارش را انجام می دهد و 
بازیکنان هم جی. پی. اس دارند تا گزارش کامل تمرینات و 
شرایط بدنی آنها وجود داشته باشد. از این بلاتکلیفی خسته 

شدیم اما هیچ چاره ای جز صبر و تحمل نداریم. 

شرط PSG برای بازگشت نیمار به بارسا
باشگاه پاری سن ژرمن در صورت موافقت با جدایی نیمار 
۲ بازیکن بارسلونا را بخشی از این انتقال قرار خواهد داد. 
به گزارش کالچو مرکاتو، نیمار سومین فصل حضور خود 
در پاری س��ن ژرمن را تجربه می کند. این بازیکن برزیلی 
همواره نش��ان داده از حضور در پاری سن ژرمن احساس 
خوبی ندارد و دوس��ت دارد بار دیگر راهی لالیگا شود تا 
پیراهن بارس��لونا را برتن کند. احتمال بازگشت نیمار به 
جمع آبی اناری ها در تابس��تان زیاد است و به نظر می سد 
هواداران این تیم امیدوارند بار دیگر این س��تاره بزرگ را 
در تیم خود ببینند. کالچو مرکاتو نوشت: پاری سن ژرمن 
در صورتی با بازگش��ت نیمار به بارسلونا موافقت خواهد 
ک��رد که علاوه بر دریافت رقمی از آبی اناری ها، آرتور ملو 
و فرانک��ی دی یان��گ را هم جذب کند. مل��و مورد توجه 
یوونتوس هم قرار گرفته اما تاکید کرده است که می خواهد 
به حضورش در بارس��لونا ادامه دهد و از طرف دیگر هم 
دی یانگ بتازگی راهی آبی اناری ها شده و توانسته عملکرد 

خوبی از خود نشان دهد. 

اخبار

ورزشی
درخواست ۴ سال زندان برای اینفانتینو به خاطر اسپری

خالقان اسپری داوران از فیفا و مدیرانش شکایت کردند و خواستار یک تا 4 سال زندان برای آنها شدند. به گزارش آ. اس، پابلو سیلوا و هاینه 
آلمانیه، خالقان اسپری ای که داوران فوتبال برای نشان دادن فاصله مناسب از آن بهره می برند خواهان یک تا 4 سال زندان برای مدیران فیفا از 
جمله جیانی اینفانتیو شدند چون بدون اجازه از محصول شان استفاده شده است. شکایت سیلوا و آلمانیه 4 سال پیش به دادگاه برزیل ارائه شد. 

ادامه از صفحه اول
... همچنین رابرت ردفیلد مدیر مرکز 
کنترل بیماری های آمریکا نیز که در کاخ س��فید رفت و آمد 
داش��ته اند به واسطه ارتباط با یکی از مسؤولان کاخ سفید که 
حالا آزمایش کرونای او مثبت شده، خود به قرنطینه ۲ هفته ای 
رفته اند. دکتر فائوچی که با مانع ترامپ برای رفتن به کنگره و 
شرکت در جلسه استماع مجلس سنای آمریکا رو به رو شده بود 
حالا فرصتی پیدا کرده اس��ت تا به صورت تماس تصویری در 
جلسه استماع شرکت کند و به سؤالات نمایندگان کنگره درباره 
عملکرد دولت درباره مقابله با ویروس کرونا پاسخ دهد. در این 
میان خبرگزاری ها روز گذشته از احتمال قرنطینه شدن مایک 
پنس، معاون ترامپ نیز خبر داده  اند. او که تمام تعطیلات آخر 
هفته را در خانه مانده و ملاقات هایش را نیز لغو کرده بود، روز 
گذشته خبر داد قصد ندارد در قرنطینه بماند و مطمئنا سری به 
کاخ سفید خواهد زد اما رسانه ها خبر داده اند با این وجود تعداد 

ملاقات ها و جلسات مایک پنس بشدت کاهش یافته است. او 
همچنین از روز جمعه که سفری به آیووا داشته، در کاخ سفید 
دیده نشده و غیبت او به نحوی بود که در جلسه دیدار ترامپ با 
فرماندهان نظامی که روز شنبه برگزار شد نیز حضور پیدا نکرد. 
به گزارش »سی ان بی سی«، کارمندان دیگری در کاخ سفید که 
حالا به قرنطینه رفته اند عبارتند از استفن میلر همسر کیتی 
میلر که دستیار شخصی ترامپ است و تست کرونای همسرش 
کیتی میلر مثبت اعلام شده است، استفن هان، مدیر مرکز غذا 
و داروی آمریکا و تعدادی از اعضای گارد حفاظت رئیس جمهور 
آمریکا در کاخ سفید که با مسؤولان کرونا گرفته کاخ در ارتباط 

نزدیک بوده اند.
با وجود اینکه مایک پنس با اعلام بازگش��تش به کاخ س��فید 
سعی دارد شرایط را در واشنگتن و کاخ سفید عادی جلوه دهد اما 

رسانه ها بیشتر از اینکه نگران جان ترامپ یا معاون او  یا هر کدام 
از دستیارانش در کاخ سفید باشند، از این مسأله نگرانی دارند که 
شیوع کرونا در کاخ سفید، نشان می دهد اصولا نمی توان به چنین 
دولتی اعتمادی برای مدیریت بحران داشت. به گزارش سی ان ان، 
سؤال اصلی برای افکار عمومی آمریکا این است: »اگر آدم های اطراف 
ترامپ در کاخ سفید که بالاترین میزان امنیت و حفاظت را دارند، 
در برابر ویروس ایمن نیستند، چطور امکان دارد باقی مردم از چند 
روز آینده به صورت عادی به سر کارهای شان بروند و انتظار نداشته 

باشند به بیماری مبتلا شوند و بمیرند؟«
مبتلا ش��دن کارمندان کاخ س��فید به بیماری »کووید-۱9« 
آنطور که تحلیلگران »سی ان ان« بیان کرده اند، تهدیدی مستقیم 
برای روایت دولت درباره امنیت مردم آمریکاست. این مسأله البته 
زمانی به تهدید علیه امنیت آمریکا تبدیل می شود که بدانیم هفته 

گذشته کاخ سفید دستورالعمل بازگشایی کشور را که مرکز مبارزه 
با بیماری های همه گیر این کشور تهیه کرده بود رد کرده و آن را 
»بیش از حد تجویزی« دانسته بود؛ تجویزی که می تواند به پروسه 

بازگشایی آمریکا لطمه وارد کند!
به نظر می رسد دغدغه این روزهای افکار عمومی و رسانه های 
آمریکایی بیشتر از اینکه مسأله سلامتی رئیس جمهور یا معاون او 
باشد، مس��أله چگونگی گریز از بحران های ایجاد شده در پروسه 
مدیریت بحران کاخ س��فید در ماجرای کرونا باش��د! شاید بیمار 
ش��دن دس��تیاران و کارمندان دولت به آنها یادآوری کرده است 
که ش��اید جولان کرونا در کاخ س��فید بهترین راه برای این باشد 
که به ترامپ نش��ان داده ش��ود آمریکا توان بازگشایی کشور، پر 
شدن دوباره بیمارستان ها و حفر شدن قبرهای دسته جمعی در 
ایالت های مختلف را ندارد. یادآوری این نکته که مهم ترین تهدید 
برای امنیت ملی آمریکا در حال حاضر کاخ سفید و نحوه مدیریت 

او است نه کرونا!

ساناز سلیمان آبادی: با شروع فصل نقل 
و انتق��الات لیگ برتر والیبال، بازارگرمی 
برخی مربیان مطرح برای بالا بردن رقم قرارداد و انتخاب بهترین 
گزینه از نظر مالی نیز آغاز شده است. سی و دومین دوره رقابت های 
لیگ برتر والیبال اواخر سال گذشته به دلیل شیوع ویروس کرونا 
نیمه تمام باقی ماند و تکلیف قهرمان مشخص نشد. با اعلام رئیس 
فدراسیون والیبال، فصل جدید مسابقات لیگ برتر به احتمال بسیار 
از شهریورماه آغاز خواهد شد. محمدرضا داورزنی ضمن اعلام تاریخ 
جدید آغاز رقابت های لیگ برتر تاکید کرد: تیم ها در تاریخ های تعیین 
شده نسبت به تسویه حساب ها و پرداخت بدهی های خود اقدام کنند 
و در صورت انجام نشدن تعهدات تیم ها، قوانین سختگیرانه ای برای 
ورود به لیگ وجود دارد و حتی اگر مجبور شویم لیگ را با ۸ تیم 

آغاز خواهیم کرد. در سال های گذشته بحث پرداخت قراردادها و 
عدم تسویه حساب باشگاه ها بارها مطرح شده است و هر بار به هر 
ترتیبی که بود با انجام تعهدات در دقیقه 9۰ تیم ها راهی رقابت ها 
ش��دند. باید دید این بار محمدرضا داورزنی تا چه اندازه به قوانین 
سخت و محکم اتکا خواهد کرد. به هر ترتیب، اولتیماتوم داورزنی 
برای تسویه حساب باشگاه ها شاید موجب کاهش تعداد تیم ها در 
رقابت های فصل جدید شود و همین می تواند دلیلی شود تا مربیان 

هر چه سریع تر به فکر تیم مورد نظر خود باشند.
با شروع فصل نقل و انتقالات، تیم ها آغاز به یارگیری و جذب 
بازیکنان مورد نظر خود کرده اند و در این بین باشگاه شهداب یزد 
پیشتاز است. عباسعلی میرحس��ینی که فصل گذشته به عنوان 
س��رمربی هدایت ش��هدابی ها را بر عهده داشت و در فصل جدید 

به عنوان مدیر عامل کار خود را ادامه خواهد داد، شروع به جذب 
بهترین های لیگ کرده است.  همانگونه که بازار نقل و انتقالات گرم 
است اما نکته مهم در این بین بحث بازارگرمی برخی مربیان است؛ 
مربیانی که سال هاست در والیبال ایران حضور دارند و به پشتوانه 
همین تجربیات در زمین والیبال این روزها به دنبال انتخاب بهترین 
گزینه فصل آینده از نظر مالی هستند. برخی مربیان با حضور در 
دفتر مدیران عامل باشگاه ها یا با واسطه با مدیر تیم مورد نظر ارتباط 
برقرار می کنند و مدعی می شوند از سوی سایر تیم ها نیز پیشنهاداتی 
دارن��د. به این ترتیب با بازارگرمی برای خود در صدد افزایش رقم 
قرارداد یا جلب نظر مسؤولان تیم مورد نظر هستند. آغاز همزمان 
مذاکرات برخی مربیان با مدیران عامل باشگاه ها شیوه ای است که 

برخی مربیان در فصل نقل و انتقالات در پیش گرفته اند.

پس از چند ماه کار کارشناسی، سرانجام طرح 
جدید و خبرساز انتخابی تیم های ملی کشتی 
تحت عنوان چرخه انتخابی آماده و پس از بررسی های نهایی جهت 
انجام اصلاحات جزئی، طی روزهای آینده به مرحله اجرا درخواهد 
آمد. به گفته علیرضا دبیر، رئیس فدراس��یون کشتی، طرح جدید 
انتخابی تیم های ملی کش��تی تحت عنوان چرخه انتخابی پس از 

۸ ماه کار کارشناس��ی آماده رونمایی شده و قرار است از این پس 
مبنای انتخاب ملی پوش��ان کش��تی ایران در رقابت های جهانی و 
المپیک باشد. این طرح که البته هنوز به تایید نهایی نرسیده است، 
در ۳ قسمت و بر اساس نحوه عملکرد و نتایج کشتی گیران تدوین 
شده و کشتی گیران مختلف بر اساس عملکردشان و با امتیازهای 
ورودی مختلف در این ۳ قسمت یا پلن قرار می گیرند و وارد چرخه 

انتخابی می شوند. در پلن A  مدال داران رقابت های قهرمانی جهان 
۲۰۱9 قزاقستان قرار می گیرند. در پلن B نفراتی که از کسب مدال 
در رقابت های جهانی بازماندند اما با قرار گرفتن در رده پنجم جهان 
موفق به کس��ب سهمیه المپیک توکیو ش��دند اما در پلن C نیز 
 کشتی گیرانی که نه مدال جهانی و نه سهمیه المپیک گرفته اند،

حضور دارند. مسؤولان فدراسیون کشتی طی روزهای آتی نیز جلسات 

کارشناسی برای شنیدن نقاط ضعف و قوت احتمالی این چرخه را 
برگ��زار می کنند و احتمال برخی تغییرات جزئی نیز در آن وجود 
دارد، در غیر  این صورت همین طرح به مرحله اجرا در می آید و قرار 
است به صورت اپلیکیشن طراحی شود تا تمام کشتی گیران در همه 

مراحل از جایگاه خود و برنامه های پیش رو برای 
رسیدن به دوبنده تیم  ملی آگاهی داشته باشند.

با شروع فصل نقل و انتقالات آغاز شد

بازارگرمیمربیانوالیبالبرایتیمها

رونمایی از طرح چرخه انتخابی تیم های ملی کشتی

انتخابدر3پلن

گزارش

کشتی

مدت ه��ا باش��گاه های فوتبال ایران جولان��گاه دلالان بی نام و 
نش��ان و حتی مشهور شده بود؛ دلالانی که با ظاهری اتو کشیده 
و ش��یک، هزاران هزار دلار و ی��ورو از بیت المال را به یغما بردند. 
دشمنانی در لباس دوست و گرگ هایی در لباس بره که بازیکنان 
بنجل و درجه پنجم خارجی را به اس��م ستاره های دنیای فوتبال 
به باش��گاه های ایرانی چندصد برابر قیمت واقعی می فروختند و 
 سرمایه و بیت المال را به تاراج می بردند. مردانی که گنجشک های

رنگ ش��ده را به اسم قناری های خوش صدا به فوتبال ایران قالب 
و جی��ب خود را از بیت المال پر  کردند. حتی گاهی قیافه ای حق 
 به جانب هم می گرفتند که ما برای استقلال، پرسپولیس و.... چنین 
و چنان کرده و از جیب هم هزینه کرده ایم. در حالی که در واقعیت، 
این شیادان و دزدان بیت المال، هم پول را به یغما می بردند و هم 
با آوردن بازیکنان بنجل خارجی مانع رشد و پویایی بازیکنان جوان 

ایرانی در رقابت های باشگاهی می شدند.
 ابراهیم قاسمپور از کارشناسان و مربیان خوشنام فوتبال ایران 
چن��دی پیش در گفت وگو با فارس گف��ت: »9۵ درصد بازیکنان 
خارجی بی کیفیت هس��تند و برخی مدی��ران از حضور آنها نفع 
می برند«. مسعود اقبالی از مدرسان مربیگری کنفدراسیون فوتبال 
آسیا نیز هشدار داد: »مافیای دلالی خواهان بازیکن خارجی است«. 
بهرام رضاییان، مدیرعامل سابق باشگاه پارس جنوبی نیز از باشگاه ها 

خواست »پول بیت المال را خرج خارجی های بی کیفیت نکنند«.
همین هشدارهای رسانه ای و صحبت های کارشناسان برجسته 
باعث ش��د مسؤولان وزارت ورزش نسبت به این موضوع حساس 
شوند و در نهایت علی نژاد، معاون ورزش قهرمانی اعلام کرد تا اطلاع 
ثانوی جذب بازیکن و مربی خارجی در استقلال و پرسپولیس ممنوع 
است. این اقدام وزارت ورزش اولین مزیتش قطع دست دلالان از 
بیت المال است. ضمن اینکه باشگاه های پرسپولیس و استقلال را 
از شکایت جدید خارجی نجات می دهد و زمینه حضور بازیکنان 
مستعد و جوان ایرانی را در فوتبال کشورمان فراهم می کند. بارها 
ش��اهد بوده ایم که بودجه حداقل ۲ سال فوتبال پایه باشگاه های 
ایرانی صرف بازیکنان بی کیفیت و بنجل خارجی شده است. اگر 
فقط دستمزد یکی از این بازیکنان خارجی را صرف رشد و پرورش 
بازیکنان مس��تعد ایرانی می کردیم، قطعا هم ش��اهد ستاره های 
نوظهوری در فوتبال ایران بودیم و هم می توانستیم از فروش آنها 
به باشگاه های خارجی ارزآوری داشته باشیم کما اینکه هم اکنون 

ش��اهدیم بازیکنانی مثل مهدی طارمی، س��ردار آزمون، علیرضا 
جهانبخش، صادق محرمی، اللهیار صیادمنش  و... در باشگاه های 
خارجی توپ می زنند. به نظر می رسد اکنون نوبت وزارت صمت 
است که با الهام از وزارت ورزش، به تیم های صنعتی ابلاغ کند جذب 
بازیکن و مربی خارجی تا اطلاع ثانوی ممنوع است. قطعا با اجرای 
این دستورالعمل دیگر شاهد انباشت بدهی های خارجی به  خاطر 
بازیکنان و مربیان خارجی نخواهیم بود. ضمن اینکه بساط شبکه 

دلالان بازیکنان و مربیان خارجی از فوتبال مان برچیده می شود.
خارجی بیاید اما با شرط و شروط ■

البته حضور بازیکنان و مربیان باکیفیت خارجی در هر لیگی 
باعث پویایی آن می شود و کسی نمی تواند منکر تاثیرگذاری آنها 
شود اما تا مادامی که راه و روش جذب چنین نیروهایی در فوتبال 
ایران به ش��کل درست و اصولی رخ نمی دهد،  آش همین و کاسه 
همین است و این واسطه های منفعت طلب هستند که از این بازار 
سود می برند. در این میان مدیرانی که هنوز راه و رسم عقد قرارداد 
بین المللی را نمی دانند هم جز ضرر به بیت المال کار دیگری انجام 
نمی دهند. اینکه وزارت ورزش اکنون دست به دامان وزارت اطلاعات 
ش��ده، گویای این اس��ت که عنان کار از دس��ت ورزشی ها خارج 
شده و نیازمند نیروهایی فراتر است تا دست این کاسبان برچیده 
شود. این ممنوعیت مصوب از سوی وزارت ورزش در کنار حضور 
نهادهای نظارتی، می تواند س��رآغاز یک اصلاح روند و عملکرد در 

فوتبال کشور باشد.
شیوه نوین دلالی در فوتبال ایران ■

گروهی از دلال ها و واسطه های فوتبال به شرطی بازیکنان را 
راهی تیم های مختلف می کنند که این بازیکنان برای خرید ویلا 
هم اقدام کنند. فوتبال ایران سال هاس��ت در اختیار دلال ها بوده 
است؛ واسطه هایی که هر کدام شیوه ای برای فعالیت خود انتخاب 
می کنن��د. برخی از آنها صرفا کار قانونی انتقال بازیکنان را انجام 
می دهند و برخی دیگر در کنار این کار، فعالیت های جانبی دیگری 
هم دارند که در این مطلب قصد داریم با عده خاصی از آنها آشنا 
شویم. حتما این را می دانید که دلال ها و واسطه های فوتبال در هر 
پنجره نقل و انتقالاتی چه بلایی به سر باشگاه ها و بازیکنان می آورند 
و حتی بدون پرداخت مالیات، چه درآمد هنگفتی به جیب می زنند. 
 طبق قوانین وضع شده میان کارگزاران فوتبال، آنها از هر قرارداد

۱۰ درصد دریافت می کنند و حتی برخی از آنها بیشتر از این مبلغ 

هم می گیرند و به همان ۱۰ درصد راضی نیس��تند. حالا حساب 
کنید این واسطه ها در هر پنجره نقل و انتقالاتی چند بازیکن را 
جابه جا می کنند و با ۱۰ درصد حق قرارداد هر کدام از آنها به چه 
درآمدی می رسند، درآمدی که به چرخه فوتبال نیز وارد نمی شود. 
این در حالی اس��ت که بس��یاری از آنها وقتی مشکلی در قرارداد 
بین مربی یا بازیکن و باشگاه  رخ می دهد، حضور نداشته و هیچ 
تعهدی در قبال قراردادی که بسته اند، ندارند. گروهی از دلال ها 
نیز دو جانبه کار می کنند یا بهتر است بگوییم »دلال به توان ۲« 
هستند. به این شکل که برای بازیکنان تحت قراردادشان شرط 
و شروط می گذارند که در نوع خود عجیب است. هر کدام از این 
واسطه ها برای اینکه نماینده قانونی، ایجنت یا به اصطلاح مدیر 
برنامه بازیکنان باشند، قرارداد دو جانبه ای با آنها امضا می کنند که 
علاوه بر ایجاد تعهد، اجازه قانونی برای مذاکره با باشگاه ها را هم 
داشته باشند. دلال های دوجانبه نیز که منحصر به فرد هستند، برای 
بازیکنان تحت قرارداد خود، شرط و شروط می گذارند و به شرطی 
آنها را به تیم های دیگر منتقل می کنند که با شیوه های خود ارقام 

بازیکنان را بالا ببرند و در نهایت بازیکن باید بخشی از مبلغ قرارداد 
خود را به خرید ویلای معرفی شده از سوی آنها در مناطق شمال 
کشور اختصاص دهد. در واقع این گروه هم دلال بازیکن هستند 
و هم دلال خرید و فروش ویلا که کمیسیون خود را از فروشنده 
ویلاهای شمال کشور نیز دریافت می کنند. فروشندگان ویلاها نیز 
در این میان سود خود را می برند، چرا که هم خیلی راحت اقدام به 
فروش ویلای خود می کنند و هم با فروش مجموعه ویلاهای خود 
به بازیکنان فوتبال، برای خود اعتبار می خرند و تبلیغ می کنند. با 
توجه به شرایط موجود، اینگونه به نظر می رسد بازیکنانی که در 
حال همکاری با این واسطه ها یا همان دلال ها هستند، به نوعی 
ابزاری شده اند برای ثروت اندوزی عده ای خاص که کمترین زحمت 
را هم متقبل نمی شوند. مسلم است که در فوتبال بخش های زیادی 
وجود دارد که منابع و درآمدهای فوتبال را مال خود می کنند، بدون 
اینکه ریالی از این درآمدها در چرخه فوتبال وجود داشته باشد که 
یک گروه از آنها همین واسطه هایی هستند که سال هاست نفس 

فوتبال بی رمق ایران را گرفته اند .

اقداماتی که لازم است برای از بین بردن دلالی در فوتبال انجام شود
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